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Närvarande: Åsa Blanc, Jan Ögren, Kim Burgestrand, Kristina Åstrand Bohman, Sandra Åkerling 

Anmält förhinder: Elisabeth Nordström, Viveka Hiort af Ornäs, Sandra Bjermqvist 

 

§ 1. Styrelsemötet öppnas 

Ordföranden Åsa Blanc hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. Kristina 

Åstrand Bohman utsågs till mötessekreterare. 

 

§ 2. Rindögården 

Andreas Harold är ny ansvarig för Rindögårdens fritidsverksamhet. Jan har varit i kontakt och lämnat 

en kontantkassa. För donationspengar avsedda för fritidsverksamheten har Andreas köpt in spel för 

att ersätta gammalt och slitet, samt godis för försäljning. Önskemål finns om att även få köpa in en TV. 

Beslut: Styrelsen beslöt att avvakta med TV-inköp tills vi ser hur verksamheten utvecklar sig. 

 

Behov finns av ny städare till Rindögården för att ersätta tidigare som slutat.  

Uppdrag: Jan tar kontakt med kommunen för att höra om de kan köpa in städning. 

 

22 barn hade besökt gården första öppna fredagen men endast 6 barn fredagen därpå vilket kan bero 

på missuppfattning om att det var stängt. Två ansvariga vuxna ska delta vid varje tillfälle. En lista på 

Messenger håller på att byggas upp med föräldrar som kan ställa upp. 

Uppdrag: Åsa tar kontakt med Andreas om nytt schema. 

 

Enligt statistiken har 60 personer besökt Rindögården under augusti. Förutom fritidsverksamheten 

har seniorverksamheten kommit igång efter sommaren. Det har också varit barnkalas och 

föreningsmöten. Däremot har Språkkaféet inte kommit igång p g a sjukdom. 

Beslut: Styrelsen beslöt om att följa upp statistiken och göra en utvärdering om Rindögården senare i 

höst. Vad gäller språkkaféet hålls det stängt tills vidare. 

 

§ 3. Rindöruset lördag 16 september 

Föreningen har fått en förfrågan om vi vill närvara vid Rindöruset. 

Uppdrag: Åsa svarar Evelina Menning att vi planerar att ställa upp ett bord ett par timmar vid start- 

och målgången, Oskar-Fredriksborg. Åsa mailar styrelsen om vilka som kan stå vid bordet. 

§ 4. Information från föreningen 

Kristina visade ett utkast till infoblad som är tänkt att delas ut i brevlådor under september månad i 

syfte att locka fler medlemmar. 

Uppdrag: Kristina mailar ut utkastet på en remissrunda till styrelsen, och tar kontakt med Täby kopia 

om 750 eller 1000 kopior.  

Åsa gör iordning ett schema för utdelningsområden och förbereder så vi kan komma in i 

bostadsrättshus med kodlås i Rindö hamn. Kristina tar bostadsrättshusen på Rindö Västra. 
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§ 5. Förlängd cykelbana/byväg 

Det finns ingen ny information. Kommunen har inte gett någon tidsplan utan endast sagt att man 

väntar in Eon och Roslagsvattens projekteringar längs vägsträckan Rindö skola - Rindö hamn. 

Uppdrag: Åsa tar kontakt med Alexander Wahlstedt på Tekniska nämnden för att höra hur det går. 

 

§ 6. Övriga frågor 

- Målning av skolhuset och Rindögården 

Uppdrag: Åsa tar kontakt med Alexander Wahlstedt på Tekniska nämnden för att höra om 

skolhuset ska målas klart och varför Rindögården inte har målats. 

 

- Upplag av schaktmassor ”Rindö högar” 

Jan skickade in ett tillsynsärende till kommunen i början av juli och fick till svar att detta 

skickats vidare till Plan- och byggnadsnämnden. Jan har därefter inte hört något. 

Uppdrag: Jan tar kontakt och frågar vad som händer. 

 

- Färjans turlista 
Fråga lyftes om föreningen varit i kontakt med Färjerederiet avseende turlistan för 
Vaxholmsfärjan. Särskilt under helger kommer ofta bilar inte med på eftermiddagar. Det 
skulle behövas 10-minutersturer från 15. Det är även ett problem på förmiddagar vid 11. 
Uppdrag: Åsa tar kontakt med Färjerederiet om de kan se över behovet utifrån utökad trafik. 
 

- Helikopterplattan mitt emot Rindö centrum 

Helikopterplattan har växt igen, kommunen har tagit på sig underhållsansvaret. 

Uppdrag: Jan tar kontakt med Tia i Vaxholm. 

§ 7. Höstens styrelsemöten 

Styrelsen planerade in följande styrelsemöten: 12 oktober och 23 november på Rindögården samt 7 

december på Övre verkstan i Rindö hamn, i samband med julmiddag. Samtliga möten med start 

klockan 18:30. 

§ 8. Mötet avslutades. 

Ordföranden tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Kristina Åstrand Bohman    Åsa Blanc 

Mötessekreterare   Ordförande 


